
 
 

Klasa: 007-04/23-02/1 

Urbroj: 2170-1-66-02/1-23-4 

Rijeka,  27. travnja 2023. godine 

 

 

Z A P I S N I K 

sa sjednice Učiteljskog vijeća održane 

dana, 27. travnja 2023. godine u 17,00 sati 

 

 

Ravnateljica škole Loredana Jakominić, predložila je sljedeći 

 

Dnevni red: 

1. Usvajanje zapisnika s prethodne sjednice Učiteljskog vijeća 

2. Predstavljanje novih učitelja 

3. Zaključavanje škole nakon 8.00 sati 

4. Cjelodnevna škola 

5. Vođenje pedagoške dokumentacije 

6. Zabrana upotrebe mobitela 

 

Izvjestiteljica ravnateljica Loredana Jakominić. 

Dnevni red usvojen je jednoglasno. 

Sjednici prisustvuje 40 / 46 učitelja. 

 

AD. 1. Temeljem prethodne sjednice Učiteljskog vijeća održane dana 30. ožujka 2023. godine 

ravnateljica škole Loredana Jakominić je članovima Učiteljskog vijeća pročitala prethodno napisani 

Zapisnik. Ravnateljica je pozvala prisutne članove Učiteljskog vijeća da se izjasne o prihvaćanju 

predočenog Zapisnika. 

 

Budući da nitko od prisutnih nije imao primjedbi, jednoglasno je donijet slijedeći 

 

Z a k l j u č a k 

"Usvaja se Zapisnik sa sjednice Učiteljskog vijeća održane 30. ožujka 2023. godine." 

 

AD.2.  Nakon umirovljenja djelatnika Sanje Čop Barbarić učiteljice kemije i prirode, Senade Tuhtan 

učiteljice fizike i matematike te Zore Mihaljević, kuharice i Jovanke Sveško, spremačice ravnateljica je 

izvjestila kako smo do dobivanja suglasnosti za zapošljavanje spremačica rasporedili pripadajuću 



kvadraturu na postojeće djelatnike. Nakon zaprimljene suglasnosti MZO-a za zapošljavanje kuharice 

zaposlili novu kuharicu Almu Pezerović. Zaduženje fizike i matematike raspodjelili smo na postojeće 

djelatnike i nismo izvršili novo zapošljavanje, gdje će dvoje djelatnika Maša Blečić i Vladimir Šavle biti 

zaduženi u prekovremenome radu. Za kemiju i prirodu zaposlili smo novu djelatnicu Rominu Sabo. 

 

AD.3. Budući da nemamo organizirano dežurstvo na ulaznim vratima, a uvidjeli smo da nam nam je 

potebno zaključavati ulazna vrata pogotovo što nam učenici za vrijeme odmora izlaze bez odobrenja i 

odgovarajuće pratnje iz prostora Škole. Naime naši učenici 8. razreda koji su na takav način izašli iz 

prostora škole učinili su štetu i izazvali reakciju oštećenoga. Kako bi se navedeno spriječilo školska vrata 

će se zaključavati.  

 

AD 4.  Ravnateljica je iznjela prijedlog MZO-a za uvođenjem cjelodnevne nastave.  

 

Ministarstvo navodi kako je Eksperimentalni program »Osnovna škola kao cjelodnevna škola: 

Uravnotežen, pravedan, učinkovit i održiv sustav odgoja i obrazovanja« organizira se i provodi s 

temeljnim ciljem provjere vrijednosti okvira, modela i organizacije rada osnovne škole kao cjelodnevne 

škole. Programski, model cjelodnevne osnove škole sastoji se od četiri odgojno-obrazovna programa 

koji predstavljaju:  

 

(i) Program nacionalnog kurikuluma osnovne škole, koji se provodi kroz redovitu (obveznu i izbornu) 

nastavu (A1) 

(ii) Program potpore, potpomognutog i obogaćenog učenja (A2)  

(iii) Program izvannastavnih aktivnosti (B1)  

(iv) Program izvanškolskih aktivnosti (B2).  

 

Iskazani konkretni ciljevi Eksperimentalnog programa, koji su povezani temeljnim ciljem, a 

pritom ne isključuju druge povezane ciljeve provjere, odnose se na provjeru: 

  

a) vrijednosti novih oblika i metoda rada koji podrazumijeva organizacija osnovne škole kao 

cjelodnevne škole kroz predviđene odgojno-obrazovne programe  

b) vrijednosti novih oblika i metoda rada koji se izvode u cjelodnevnoj osnovnoj školi kroz predviđene 

odgojno-obrazovne programe u novom rasporedu školskog dnevnog dana, školskog tjedna i školske 

godine  

c) vrijednosti novih odgojno-obrazovnih sadržaja koji se uvode u svaki od četiri odgojno-obrazovna 

programa  

d) vrijednosti novih odgojno-obrazovnih programa te novih sadržaja, novih oblika i metoda rada koji 

se provode u okviru cjelodnevne škole u novim infrastrukturnim, kadrovskim i organizacijskim uvjetima 

rada osnovne škola 

 

Ravnateljica ističe kako nije prihvaćen ni prepoznat „Riječki model“ cjelodnevne nastave s 

dvije učiteljice u razredu, što bi neminovno značilo otkaz ugovora o radu postojećim djelatnicam u 

razrednom odjelu. 

Provodi se rasprava o pristupanjeu eksperimentalnom programu u kojoj sudjeluju svi učitelji 

Učiteljskog vijeća. 

Nakon rasprave provodi se glasanje. 

S 5 glasova za i 35 glasova protiv  je donijeta sljedeća 



 

O d l u k a 

"Osnovna škola Podmurvice neće pristupiti eksperimentalnom programu." 

 

 

AD. 5.  Svjesni smo administrativnih obveza i njihovog povećanja, ravnateljica nakon pregleda 

dokumentacije zadužuje članove da pregledaju pedagošku dokumentaciju i uklone sve nedostatke. 

Članovi učiteljskog vijeća primaju na znanje obvezu postupanja. 

 

 

AD. 6.  Ravnateljica ističe, kako je uočena neadekvatna uporaba mobitela od strane učenika. Naime 

različite viber grupe učenika koje nemaju nikakve veze sa školom dovode do neželjenih posljedica. 

Vulgarni sadržaj stvaraju sami učenici. Škola će postepeno ograničavati uporabu mobitela kako bi ju u 

konačnici i zabranila. 

 

Završetkom rasprave po dnevnom redu sjednica je završena u 1800 sati. 

Zapisnik je napisan u jednom primjerku na tri stranice. 

 

Zapisničar:       Ravnateljica: 

 

          Marin Bogičević, v.r.            Loredana Jakominić, v.r. 
 


